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Protokoll styrelsemöte 

Datum: 2025-05-14 

Närvarande: 

Jan Olsson, Karolina Landal, Martin Mestanza, Urban Wicklander, Chris Gelinder, Kreso Milic, 

Per Olofsson, Hasse Olsson, Simon Gelinder 

 

§1. Mötets öppnande 
Mötesledare Jan Olsson öppnade mötet. 

 

§2. Godkännande av dagordning 
Dagordningen godkändes 

 

§3. Rapport från verksamheten, 
Klubbchef Simon berättar om verksamheten under de två månader som han varit 

anställd. Arbetet har varit inriktat på att lära känna personalgruppen, sätta sig in 

verksamheter och få tillräckligt med tränare, men också att sätta sig in i ekonomin. 

Vi uppfyller just nu inte kraven från Tennisförbundet för att hålla i tävlingar; ex 

utbildade domare på alla finaler. Simon får i uppdrag att kontakta tennisförbundet, 

angående kraven för att hitta en väg framåt. 

Klubbchef har haft samtal med alla timtränare. 

 

§4. Avstämning årshjul 

Årshjulet uppdateras. Personalen arbetar med att dokumentera de aktiviteter som 

behöver genomföras i årshjulet. KM stryks detta år. Önskemål finns att det ska finnas 

någon aktivitet som stärker föreningsgemenskapen. 

 

§5. Val av justeringsperson 

Kreso Milic valdes till justeringsperson. 

 

§6. Ekonomi 
Resultatet för april månad ligger på - 149 tkr, ackumulerat - 508 tkr ( -229 tkr 

föregående år). Ingen förändring för personalkostnaderna jämfört med 2024, externa 

kostnader har gått ner med 22%. Den stora förändringen och utmaningen ligger i en 

minskad omsättning. 
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Vi ser en trend av ett sjunkande resultat vilket påverkar oss på flera sätt. Soliditeten 

har förbättrats, nu på 24 % jämfört med 20 % från föregående år. 

Bruttovinstmarginalen har sjunkit till 51 %, från 63 % (normalt 59–65%). 

Omsättningen har gått ned till 347 211 SEK från 439 051 SEK, - 21 % (april). Vi har 

färre intäkter och vi behöver utöka grupperna inför hösten, för att få lönsamhet. 

 

 
 

 

§7. Rapport ansvarsområden 

Föreningsutvecklingsgruppen får i uppdrag att ta fram ett konkret förslag med få mål 

och aktiviteter som styrelsen och anställda ska arbeta mot. 

 

§8. Övriga frågor 
Klubbchef inbjuden i teams. 

TOK-arna (Tennisoldboysklubb) har framfört önskemål att bli en del i ÖTK. Vi behöver 

tillsätta en arbetsgrupp för detta. 

 

§9. Nästa möte 
18 juni 
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Protokoll styrelsemöte 


Datum: 2025-05-14 


Närvarande: 


Jan Olsson, Karolina Landal, Martin Mestanza, Urban Wicklander, Chris Gelinder, Kreso Milic, 


Per Olofsson, Hasse Olsson, Simon Gelinder 


 


§1. Mötets öppnande 
Mötesledare Jan Olsson öppnade mötet. 


 


§2. Godkännande av dagordning 
Dagordningen godkändes 


 


§3. Rapport från verksamheten, 
Klubbchef Simon berättar om verksamheten under de två månader som han varit 


anställd. Arbetet har varit inriktat på att lära känna personalgruppen, sätta sig in 


verksamheter och få tillräckligt med tränare, men också att sätta sig in i ekonomin. 


Vi uppfyller just nu inte kraven från Tennisförbundet för att hålla i tävlingar; ex 


utbildade domare på alla finaler. Simon får i uppdrag att kontakta tennisförbundet, 


angående kraven för att hitta en väg framåt. 


Klubbchef har haft samtal med alla timtränare. 


 


§4. Avstämning årshjul 


Årshjulet uppdateras. Personalen arbetar med att dokumentera de aktiviteter som 


behöver genomföras i årshjulet. KM stryks detta år. Önskemål finns att det ska finnas 


någon aktivitet som stärker föreningsgemenskapen. 


 


§5. Val av justeringsperson 


Kreso Milic valdes till justeringsperson. 


 


§6. Ekonomi 
Resultatet för april månad ligger på - 149 tkr, ackumulerat - 508 tkr ( -229 tkr 


föregående år). Ingen förändring för personalkostnaderna jämfört med 2024, externa 


kostnader har gått ner med 22%. Den stora förändringen och utmaningen ligger i en 


minskad omsättning. 







Vi ser en trend av ett sjunkande resultat vilket påverkar oss på flera sätt. Soliditeten 


har förbättrats, nu på 24 % jämfört med 20 % från föregående år. 


Bruttovinstmarginalen har sjunkit till 51 %, från 63 % (normalt 59–65%). 


Omsättningen har gått ned till 347 211 SEK från 439 051 SEK, - 21 % (april). Vi har 


färre intäkter och vi behöver utöka grupperna inför hösten, för att få lönsamhet. 


 


 
 


 


§7. Rapport ansvarsområden 


Föreningsutvecklingsgruppen får i uppdrag att ta fram ett konkret förslag med få mål 


och aktiviteter som styrelsen och anställda ska arbeta mot. 


 


§8. Övriga frågor 
Klubbchef inbjuden i teams. 


TOK-arna (Tennisoldboysklubb) har framfört önskemål att bli en del i ÖTK. Vi behöver 


tillsätta en arbetsgrupp för detta. 
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